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Abstract (en)
The chair has seats comprising safety bars (8) extending transverse to the seats and pivotable from an open position into a closed position.
Separating elements (11) are arranged between the seat surfaces (6) of the seats and rise over the seat surfaces, where height of upper sides of
the separating elements backwardly continuously or discontinuously decreases relative to the seat surfaces. The separating elements have side
surfaces sectionally concavely and/or convexly curved and/or linearly run. An independent claim is also included for a chairlift comprising a chair.

Abstract (de)
Ein Sessel (1) eines Sesselliftes weist Sitze (14) mit einer Sitzfläche (6) und mit einem Schutzbügel (8), der sich quer über die Sitze (14) erstreckt
und von einer offenen Position in eine geschlossene Position verschwenkbar ist, auf. Zwischen den Sitzflächen (6) sind sich über die Sitzflächen
(6) erhebende Trennelemente (11) angeordnet. Durch die Trennelemente (11) spürt ein Fahrgast sofort, wenn er im Übergangsbereich von einem
Sitz (14) zu einem benachbarten Sitz (14) Platz nimmt. Er wird dann sofort seine Sitzposition korrigieren noch bevor der Schutzbügel (8) in seine
geschlossene Position verschwenkt wird.
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